
  

ASSOCIACIÓ DE VEÏNS DEL BARRI DEL PUIG 

 

La reunió que es va fer en data 1 de setembre de 2018 en la qual van participar veïns  del barri 

del Puig,  va assistir una regidora del govern municipal a títol de veïna, va ser molt fluïda i amb 

molt de debat, en la qual es van aprovar la línia de treball  del que té que ser enguany l’exercici 

2018/2019. 

L’associació del barri del Puig, va créixer molt en l’exercici 2017, actualment esta format per 

setanta tres socis (73) , som l’associació més gran amb socis de la ciutat de Sant Feliu. 

Es va aprovar : 

..Que la tercera setmana del mes d’Agost 2019 es faria la festa del barri del Puig. 

..Que es faria un escrit novament a l’ajuntament demana’n presencia policial pel barri del Puig, 

abans la policia local almenys patrullava, desde que el carrer Nou Garrofers es tallat i el c. 

Baixa del Puig esta ple de pilones, no ho fan. Això ha esdevingut en que grups de joves 

realitzen incivisme a la plaça i carrers adjacents , com varies cases de segona residencia els 

seus propietaris han denunciat  ser víctimes de robatoris i temptatives. 

..Que es faria reunió amb el tècnic d’urbanisme, per solventar el problema de les escales c. 

Penitencia, per quant plou , el tipus de terra posat, fa que la gent rellisqui i caigui al terra, des 

que es van fer les obres els veïns ja van informar als tècnics d’aquesta situació de perill. 

..Que es faria algunes exposicions de ceràmica i quadres  de pintors del barri del Puig amb 

coordinació amb l’àrea de Cultura. 

..Que dos (2) cops al mes s’obriria el centre del Safareig, en la qual es recolliria les incidències o 

suggeriments dels veïns. 

..Que es realitzarà presentació d’algun llibre i ponències, com la col·laboració continuada amb 

l’àrea de Cultura, ubicada al Monestir. 

..Que per motius familiars i laborals, van causar baixa de la junta la Helena i en Julio; s’han 

incorporat dos (2) membres més a la Junta de l’Associació del Puig;  la Carmen Guinó de Cala 

Barraca i en Toni Zeballos (  portarà el facebook i l’email de l’associació ). 

 

 

 



..Que en relació a la Viabilitat; 

Primer.- Que es va parlar amb la regidora i veïna, en la qual es va emplaçar a fer una reunió i 

cercar la obertura del c. Nou Garrofers al no tenir sentit en tenir tancar un vial els 365 dies a 

l’any les 24 hores,i buscar la opció dels vehicles de serveis i urgències puguin passar com els  

residents amb una acreditació de color groc per vehicle, com s’ha fet  al c. Metges. 

..Que aquest exercici 2018 l’ambulància ha tingut que venir varies vegades, els més 

notori va ser evacuar a una veïna  del c. Nou Garrofers i un veí de les escales del c. Baixada 

Metges,  fou molt “aparatos” el SEM ( ambulància medical ) tingues que fer un munt de 

maniobra cap enrere per poder sortir al no tenir la clau de les pilones.  De vegades va per uns 

minuts la vida de un ser humà  

Segon.-Que al davant de l’establiment  Punt de Servei Enher ( Can Teixidor) , recuperar la zona 

reservada per a vehicles per fer gestions de 10minuts, amb disc horari, senyal vertical, limitació 

de temps. 

Tercer.-Que el tall de carrer on era antigament la Taverna Can Toni, ubicat el tram del c. Sta. 

Magdalena amb c. Sant Martirià, sigui de doble sentit, per fer fluïda la circulació dels vehicles 

que venen del Puig (  aproximadament 25 metres, te el carrer que es vol autoritzar a ser doble 

vial, com era abans de les obres ) 

Quart.- Que es reforçarà la senyal de STOP del c/ del Sol amb c. Baixada de Puig, per prevenir 

accidents de circulació. 

..Desde la Junta de l’Associació de Veïns del Barri del Puig, remarcar, que la reunió va anar 

molt be, i van haver-hi moltes preguntes de part dels assistents  i la participació de la regidora i 

veïna del barri, Laura Ayguaviva, va ser fonamental per tal de donar les explicacions pertinents 

en relació a escombraries  i  vialitat com altres punts de la ciutat . 

  

Junta Associació de Veïns del Barri del Puig 

 

 

 

Sant Feliu de Guíxols  a 8 de Setembre de 2018 

 

 

 


